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برق طرح آبرسانی غدیر تامین شد
مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان:

مدیرعامل شــرکت برق منطقه ای خوزســتان گفت: با یک برنامه 
زمان بندی یک هفته ای دو فیدر خروجی تامین برق طرح آبرســانی 
غدیر در پســت برق سبزآب اندیمشک این شرکت احداث و برق دار 
شــد. محمود دشت بزرگ اظهار کرد: با تلاش شبانه روزی و در یک 
اقدام جهادی عملیات احــداث دو فیدر خروجی 33 کیلوولت تامین 
برق آبرســانی غدیر در مدت زمان یک هفته بــا یک برنامه ریزی 

دقیق و منســجم به پایان رســید و برق دار شد.وی با بیان اینکه در 
شرایط عادی اجرایی کردن این پروژه به بیش از یک ماه زمان نیاز 
داشــت، افزود: با بســیج همه نیروهای عملیاتی شرکت، پیمانکار و 
مشــاور و رعایت اصول فنی و ایمنی لازم احداث دو فیدر خروجی 
33 کیلوولت از پســت 230 کیلوولت سبزآب به پایان رسید و آماده 
بهره برداری است.مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان تصریح 

کرد: در حال حاضر برق مورد نیاز ایســتگاه پمپاژ آبرســانی غدیر از 
پست برق سبزآب این شرکت تامین و در صورت آماده بودن شرایط 
ایســتگاه پمپاژ توسط ســازمان آب و برق خوزستان جهت اتصال 
به شــبکه قابل اســتفاده و بهره برداری است.شرکت برق منطقه ای 
خوزستان مسئولیت تامین و انتقال برق در شبکه انتقال و فوق توزیع 

در دو استان خوزستان و کهگیلویه و بویراحمد را بر عهده دارد.

شهرستان
اخبار کوتاه 

مدیــرکل تعــاون، کار و رفــاه اجتماعی گیلان 
گفت: به رغم وجود ابزارهای قانونی نظیر ضمانت 
اجرایی، معرفی به دســتگاه قضایی و... اولویت ما 
فرهنگ سازی و آموزش در حوزه ایمنی است.باید 
با نگاه قرآنی و علمــی موضوع ایمنی در فرهنگ 
گنجانده شــودبه گزارش روابط عمومی اداره کل 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی گیلان؛ همایش اهمیت 
ایمنــی، بهداشــت و محیط زیســت در صنعت با 
حضور مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی گیلان، 
مدیــرکل صمت گیلان، مدیر روابط کار اســتان، 
رییس اداره بازرســی کار، بازرسان کار، مسئولان 
ایمنی و دیگر فعالان حوزه صنعت استان در سالن 
همایش هتل کادوس رشــت برگزار شد.ســیاوش 
آقاجانی در این مراســم با تشکر از برگزار کنندگان 
و حامیان این همایش گفت: توجه به ســه موضوع 
محیط زیســت، ایمنی و بهداشــت که به صورت 
مســتقیم و غیر مســتقیم با جان انسان در ارتباط 
هستند از اهمیت بالایی برخوردار است.وی با اشاره 
به آیه 32 ســوره مائده تصریح کرد: در معنای این 
آیه شریف ذکر شده است که نجات جان یک انسان 
معادل نجات جامعه بشــریت است و بر این اساس 
در وهلــه اول و طبق تاکید قرآن توجه به ایمنی از 
جنبه انســانی حایز اهمیت است.وی ادامه داد: در 
وهله دوم و در کنار ســرمایه های انسانی، سرمایه 
های اقتصادی، لوازم و تجهیزات واحدهای تولیدی 

نیز مورد توجــه قرار دارند.آقاجانی بــا بیان اینکه 
مباحث محیط زیست، ایمنی و بهداشت توسط سه 
دستگاه اجرایی در استان دنبال می شود یادآور شد: 
هدف نهایی این دســتگاه ها مشــترک بوده و در 
بســیاری از واحدهای صنعتی این سه موضوع در 
قالــب واحد HSE  دنبال می شــود.وی در ادامه 

گفت: با توجه به اینکه اداره کل تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی گیلان مســتقیما با موضوع ایمنی مواجه 
است، بازرسان کار اداره کل در همه شرایط به ویژه 
دوران شــیوع کرونا، با حضور و بازرسی مستمر به 
دنبال ارتقای ایمنی در واحدهای تولیدی اســتان 
بوده و هستند.آقاجانی اضافه کرد: مسئولان ایمنی 

بازوان ما در صنعت هستند و باید به صورت علمی 
پیگیر اجرای سیاســت ها و مقررات های ایمنی در 
کارگاه ها باشــند.وی تصریح کرد: در حال حاضر 
موضوع ارزیابی و مدیریت ریســک مطرح است و 
باید از این طریق و با نگاه علمی خطرات موجود در 
کارگاه ها اولویت بندی و رفع شوند.آقاجانی اضافه 

کرد: اگر این اقدام رخ دهد ایمنی در راستای بهره 
وری در کارگاه های تولیدی برای کارفرمایان قابل 
توجیه خواهد بود.وی تاکید کرد: از مسئولان ایمنی 
انتظار دارم به صورت اقناعی و با درک مشــترک 
با کارگــران و کارفرمایان موضوع ایمنی در کارگاه 
ها را نهادینه کنند.آقاجانــی با بیان اینکه فرهنگ 
ایمنی در کشور ضعیف است خاطر نشان کرد: باید 
با همت و مجاهدت مســئولان ایمنی و فعالان در 
حوزه آموزش با ارتقای ســطح ایمنی حوادث ناشی 
از کار را کاهــش دهیــم.وی تصریح کرد: به رغم 
وجود ابزارهای قانونی نظیر ضمانت اجرایی، معرفی 
به دســتگاه قضایی و... اولویت ما فرهنگ سازی 
و آموزش اســت.آقاجانی با بیان این مطلب یادآور 
شــد: باید با نگاه قرآنی و علمی موضوع ایمنی در 
فرهنگ گنجانده شــود.پورحیدری مدیرکل صمت 
گیــلان نیز گفت: HSE  یکــی از الزمات اصلی 
در حوزه صنعت اســت که اهدافــی نظیر افزایش 
بهره وری، جلوگیری از خطر احتمالی، بسترسازی 
محیطی امن، اســتفاده از انرژی های خوب و... را 
دنبال می کند.وی ادامه داد: در همین راســتا اداره 
HS   شکل گرفته اســت و مدام در حال بررسی 
عوامــل خطر و ارتقای ایمنــی واحدهای صنعتی، 
معادن و... است.وی در ادامه به دغدغه های حوزه 
صنعت اســتان پرداخت و از عزم جدی مسئولان 

برای احیای واحدهای صنعتی راکد خبر داد.

با حضور معاون حقوقی، پشتیبانی و امور مجلس وزارت نیرو؛
جلسه انسجام بخشی مدیران صنعت 
آب و برق استان مرکزی برگزار شد

همزمان با ســفر رئیس جمهور به اســتان مرکزی، نشست 
شــورای انسجام بخشــی صنعت آب و برق استان با حضور 
دکتر حیدری معاون حقوقی، پشــتیبانی و مجلس شــورای 
اســلامی وزارت نیرو و مریم کارگر نجفی مشاور وزیر نیرو 
و مدیرکل دفتر بازرسی و مدیریت عملکرد و مدیران صنعت 
آب و برق استان برگزار شد.به گزارش روابط عمومی شرکت 
آب  فاضلاب اســتان مرکزی دکتر حیدری در جمع شورای 
انســجام بخشی صنعت آب و برق استان با اشاره به حفاظت 
از منابع آب های زیر زمینی اظهار داشــت: تخصیص پساب 
به صنعت و به بخش کشــاورزی یکــی از برنامه های مهم 
وزارت نیرو اســت که می توان با برنامه ریزی مناســب در 
راســتای اســتفاده بهینه از آن به عنوان یک منبع پایدار، از 
برداشــت بی رویه منابع آب زیرزمینی جلوگیری گردد.معاون 
حقوقی، پشــتیبانی و مجلس شورای اســلامی وزارت نیرو 
ضمن تاکید بر برگزاری جلســات منسجم انسجام بخشی در 
صنعت آب  وبرق اظهار داشت: انسجام در تصمیمات صنعت 
آب و برق و ارتباط دو ســویه با مســئولین موجب سهولت 
درخدمات رســانی هرچه مطلوب تر و رضایت مندی هر چه 
بیشتر مشترکین خواهد شد.دکتر حیدری در ادامه خدمت در 
نظام مقدس جمهوری اسلامی از والاترین ارزش ها دانست 
و اظهار داشــت: از آن جهت که توفیــق خدمت گذاری در 
مجموعه وزارت نیرو و خدمات رســانی در صنعت آب و برق 
که جز مولفه های اصلی در خدمت رسانی به مردم محسوب 
مــی گردد را بر عهــده داریم باید با تلاش شــبانه روزی و 
اهتمام هر چه بیشــتر در اتمام پــروژه ها و بهره برداری هر 
چه ســریعتر از آن ها در جهت رفاه حال مردم تلاش نماییم. 
وی به ارایه راهکارهای متفاوت تامین مالی به منظور تسریع 
در اجــرای پروژه ها و همچنین رفع نیازهای مشــترکین در 
صنعت آب و برق اشــاره کرد و اظهار داشــت: الویت بندی 
و تســریع در انجام پروژه های در دســت اجرا موجب حذف 
هزینه های مازاد و همچنین و بهره مندی هرچه ســریع تر 
هموطنان ما از خدمات وزارت نیرو خواهد شد.معاون حقوقی، 
پشــتیبانی و مجلس شورای اسلامی وزارت نیرو عنوان کرد 
آنچــه هدف دولت اســت تلاش مدیران در حل مســائل و 
مشــکلات و چالش های پیش رو و همچنین ســاماندهی و 
هموار نمودن طرح ها و پروژه ها تا مرحله بهره برداری است.

وی در ادامه تصریح کرد: امیدوارم در ســایه همکاری و در 
چارچوب یک برنامه منســجم بتوانیم در حوزه آب و برق در 
استان پیشــرفت قابل ملاحظه ای داشته باشیم.دکتر حیدری 
پرداخت به موقع مطالبات نیروی انسانی و ارزیابی ، گزینش 
و انتخاب ها شایســته در مراحل تبدیل وضعیت شاغلین را از 

اولویت های وزارت نیرو خواند .

تمهیدات شهرداری گرگان برای 
جلوگیری از تخلیه خاک و نخاله در 

مکان های غیر مجاز
معاون خدمات شهری شهرداری گرگان از اتخاذ تمهیداتی 
بــه منظور جلوگیری از تخلیه خــاک و نخاله در مکان های 
غیرمجــاز خبر داد.مهندس احمد ســالاری در این خصوص 
اظهار داشــت: تخلیه خاک و نخاله های ساختمانی در برخی 
معابر و حاشیه  های ســطح شهر یکی از معضل هایی است 
که علاوه بر برهم زدن چهره بصری شــهری باعث آلودگی 
بهداشتی و زیســت محیطی می شود که بر اساس ماده ۱۶ 
مدیریت پسماند هرگونه تخلیه خاک و نخاله در مکان های 
غیرمجاز جرم محسوب می شود.وی همچنین تصریح کرد: در 
راســتای نظارت و مدیریت بهتر بر ساماندهی خاک و نخاله 
برنامه ریزی لازم انجام شــده کــه از آن جمله تغییرات در 
قبض های خاکبرداری ها، تاکید بر نظارت و کنترل بیشــتر 
پیمانکار طرح، استقرار کانکس، نیوجرسی و همچنین چاپ و 
طراحی و نصب بنر های فرهنگ ســازی جهت جلوگیری از 
تخلیه غیر مجاز خاک و نخاله در سطح شهر گرگان برشمرد.

مدیر آبفای مبارکه خبر داد:
کاهش ۲۵ درصدی حوادث شبکه و 

انشعابات آب در ۲۲ روستای شهرستان 
مبارکه با اجرای اقدامات اصلاحی

مدیر آبفای مبارکه از کاهش 2۵ درصدی حوادث شــبکه و 
انشــعابات آب با اجرای اقدامات اصلاحی در تاسیســات آبی 
22 روســتای این شهرستان در سه ماهه نخست سال جاری 
خبــر داد.مرتضی یادگاری با اعلام این خبر افزود: با اقداماتی 
از قبیل اصلاح شبکه و انشعابات فرسوده آب، مدیریت فشار 
شبکه توزیع و تله متری و تله کنترل تاسیسات تامین و توزیع 
آب در 22 روستای شهرستان مبارکه در سه ماه نخست سال 
جاری حوادث شبکه و انشعابات آب در این روستاها به میزان 
2۵ درصد نســبت به مدت مشابه سال گذشته کاهش داشته 
اســت.وی تصریح کرد: با انجام این اقدامات در روســتاهای 
لاو، حوض ماهی، قلعه ســفید، آبرو، بداغ آباد، سورچه، حسن 
آباد، فخرآباد، باغملک، جوهرستان، اسدآباد، احمدآباد، میرآباد، 
اکبرآباد، زودان، بروزاد، کوشکیچه، بارچان، هراتمه، جوشان، 
مزرعچه و اراضی، حوادث شبکه توزیع آب 2۷ درصد، حوادث 
انشــعابات 23 درصد و بــه تبع آن تولیــد آب هفت درصد 
کاهش داشته اســت.مدیر آبفای مبارکه همچنین به تجهیز 
تاسیســات و منابع آبی این شهرســتان به سیستم تله متری 
اشاره و خاطرنشــان کرد: در سال جاری ۱۵ باب مخزن آب، 
۱۱ حلقه چاه، 2۴ دستگاه فلومتر و سه دستگاه شیر کنترلی در 
سطح شهرستان با اعتباری بالغ بر 2 میلیارد تومان به سیستم 
تله متری مجهز شــدند که با راه اندازی این سیستم حوادث 
شبکه آبرســانی در سه ماهه نخست ســال جاری در سطح 
شهرها و روستاها نسبت به مدت مشابه سال قبل 20 درصد و 
حوادث انشعابات 30 درصد کاهش یافته است.یادگاری تجهیز 
تاسیســات و منابع آبی این شهرستان به سیستم تله متری را 
موجب توزیع عادلانه آب میان شــهرها و روســتاهای تحت 
پوشــش آبفای مبارکه دانســت و گفت: در حال حاضر ۱2۷ 
هزار نفر جمعیت در ۶ شــهر و 2۶ هزار نفر در 22 روســتای 

شهرستان مبارکه تحت پوشش خدمات آبفا قرار دارند.

در همایش اهمیت ایمنی، بهداشت و محیط زیست در صنعت مطرح شد:

باید با نگاه قرآنی و علمی موضوع ایمنی در فرهنگ گنجانده شود

طی ســه ماهه نخست سال جاری ۵0 کیلومتر شــبکه گاز در استان گیلان اجرا شده 
است.

بــه گزارش امتیاز و به نقــل از روابط عمومی گاز گیلان؛ عیســی جمال نیکویی 
مدیرعامل شــرکت گاز اســتان گیلان گفت: در سه ماهه نخست ســال ۱۴0۱ برای 
متقاضیــان گاز طبیعی در این اســتان، بالغ بر ۵0 کیلومتر عملیات شــبکه گذاری گاز 
طبیعی اجرا شــده و در مجموع طول خطوط گاز در گیلان به بیش از 2۱ هزار و ۷۱3 
کیلومتر رســیده است.مدیرعامل شرکت گاز استان گیلان با اشاره به اینکه بیش از 83 
درصد از عملیات شــبکه گذاری در بهار امسال در مناطق روستایی استان صورت گرفته 
است، گفت: علیرغم برخورداری بیش از 9۶ درصد خانوارهای روستایی گیلانی از نعمت 
گاز طبیعی، عملیات گازرســانی به مناطق باقیمانده با سرعت و براساس برنامه در حال 

اجرا است.
پجمال نیکویی در بخشی دیگر درخصوص انشعابات گاز نصب شده در سه ماه ابتدایی 
سال ۱۴0۱ گفت: در بهار امسال 3 هزار و 2۵0 علمک گاز در مناطق شهری و روستایی 
استان نصب شده که نسبت به مدت مشابه سال گذشته 29 درصد رشد داشته است.وی 
با بیان این خبر افزود: با اجرای این عملیات، مجموع علمک های نصب شــده در استان 
گیلان به حدود ۶2۵ هزار عدد افزایش یافته اســت.مدیرعامل شرکت گاز استان گیلان 
در پایان گفت: تمرکز ویژه این شرکت به امر کیفی سازی و بهبود مستمر خدمات است 

و با این نگاه برای برخورداری همه مردم از نعمت گاز طبیعی تلاش می کند.

در راســتای تعامل و هم افزایی بیشتر بین دو فولادساز بزرگ 
کشــور )ذوب آهن اصفهــان و مجتمع فولاد مبارکه(،ســومین 
نشست هم اندیشی در دوره مدیریت جدید ذوب آهن اصفهان،به 
میزبانی فولاد مبارکه،ســه شنبه بیست و هشتم تیرماه با حضور 
مهندس ایرج رخصتی،دکتر محمدیاســر طیــب نیا و جمعی از 

مسئولین این شرکت ها برگزار شد.
به گزارش امتیاز مهندس ایرج رخصتی مدیرعامل ذوب آهن 
اصفهان در این نشســت گفت : هر یک از بخش های کشــور 
برای پیشــرفت و آبادانی ایران اسلامی رســالتی دارند و تولید، 
وظیفه کلیدی و اصلی صنایع فولادی به عنوان بخش پیشــران 
اقتصاد کشور است.وی افزود : ذوب آهن اصفهان با دانش نیروی 
انســانی و تجربه بیــش از نیم قرنی و همچنیــن برخورداری از 
زیرســاخت های موثر در بخش های گوناگون در کنار گسترش 
ســبد محصولاتش،تولیدات با ارزش افزوده بالا را به عنوان یک 
اســتراتژی کلیدی در دوره جدید در دســتور کار قرار داده است.

مدیرعامل ذوب آهن اصفهان خاطر نشــان کرد : این شرکت به 
عنوان اولین تولیــد کننده فولاد در ایران و مجتمع فولاد مبارکه 
نیز به عنوان بزرگترین تولید کننده فولادی کشــور می توانند از 
طریق تعاملات در بخش های مختلف،روز به روز زمینه توســعه 
بیشــتر کشــور و به ویژه حمایت از جامعه پیرامون را رقم بزنند.

مهندس رخصتی اظهار داشت : ظرفیت تولید چدن در ذوب آهن 

اصفهان 3 میلیون و ششصد هزار تن است که امکان جذب آن در 
داخل کارخانه فراهم نیســت و می توانیم این چدن تولیدی را به 
فــولاد مبارکه واگذار کنیم.مدیرعامل ذوب آهن اصفهان تصریح 
کرد : طرح ها و پروژه های بســیاری از ماههای گذشــته برای 
همــکاری بین مجتمع فولاد مبارکه و ذوب آهن اصفهان تعریف 
شده است که برنامه ریزی برای رشد و پیشبرد آنها به طور جدی 
در دستور کار قرار دارد.دکتر طیب نیا اظهار داشت : مجتمع فولاد 
مبارکه از طریق توافق و سرمایه گذاری بلندمدت آماده خریداری 
چدن تولیدی مازاد در ذوب آهن اصفهان اســت که این رویکرد 

نوید بخش چشم اندازی خوبی برای طرفین است.

اولین نشســت هم اندیشــی با تولید کنندگان صنعتی مستقر در 
شــهرکهای صنعتی استان خوزستان با هدف ارائه چالش ها و نیاز 
های پیش روی شرکت اروندان و دستاوردهای شرکتهای تولیدی 

برگزار شد.
به گزارش امتیاز و به نقل از روابط عمومی شرکت نفت و گاز 
اروندان، دکتر عیسی نویری رییس پژوهش و توسعه شرکت نفت 
و گاز اروندان با خیر مقدم به 2۴ شــرکت حاضر، هدف از نشست 
را آشــنایی طرفین با چالش ها و توانمندی های یکدیگر دانست 
و افزود: نگاه ویژه شــرکت نفت و گاز اروندان استفاده حداکثری 
از ظرفیت های داخلی اســتان خوزستان است و در این راستا این 
شرکت زمینه ســازی های بســیاری انجام داده، لکن امیدواریم 
شرکت های تامین کننده، سازنده و مشاور استان با آشنایی بیشتر 
از پروژه ها و چالش های شــرکت نفــت و گاز اروندان به عنوان 
دومین تولید کننده بزرگ نفت کشــور، به شکل فعالانه تری در 
فرآینده های تامین نیاز ما ورود کنند.وی ادامه داد: هنوز در استان 
توانمندی های بالفعل نشــده متعددی وجود دارد که در کنار همه 
این تلاش ها جهت اســتفاده از ایــن ظرفیت ها، دو راهکار مهم 
دیگر میتواند نخست روزآمد شــدن توانمندی های شرکت های 
اســتان مطابق بــا چالش ها و نیازهای اکنــون ما و صنعت نفت 
جنوب و دیگری تشکیل خوشه و هلدینگ یکپارچه در آینده جهت 
شرکت در مناقصات بزرگ باشد.در ادامه این جلسه مهندس روزبه 

کریمی، رییس سفارشــات و کنترل موجودی تدارکات و امور کالا 
و سرپرست ســاخت داخل شرکت نفت و گاز اروندان، با اشاره به 
اهمیت توجه به ســامانه ستاد اظهار داشت: نیاز است همه شرکت 
ها به طور مســتمر سامانه ستاد را رصد کرده و در شرکت نفت و 
گاز اروندان نیز یک هماهنگ کننده واحد جهت تســهیل ارتباط 
بین شرکت های ســازنده-تامین کننده با ادارات ساخت و خرید 
تعیین شده است.وی با بیان فراهم بودن زمینه ها و شرایط خوب 
طرح ساخت اول افزود: در استان خوزستان با وجود صنایع بزرگ 
نفت و پتروشــیمی نبود تولید کننده قوی اقلام پرمصرفی که نیاز 
مستمر است همچون گیج، اتصالات و بیرینگ احساس می شود.

مدیرعامل شــرکت برق منطقه ای خوزســتان با بیان اینکه روند افزایش مصرف برق 
کماکان سیر صعودی دارد، گفت: رقم جدید اوج مصرف 8۷08 مگاوات در شبکه تحت 

نظارت این شرکت به ثبت رسیده است.
به گزارش امتیاز؛ محمود دشــت بزرگ اظهار کرد: )سه شنبه 28 تیر( پیک مصرف 
برق در شــبکه خوزستان به عدد تاریخی 8۷08 مگاوات رسید و از پیک مصرف 8۶2۷ 
مگاواتی که در یکشــنبه 2۶ تیرماه به ثبت رسیده بود، عبور کرد.وی افزود: این میزان 
افزایش مصرف برق نســبت به مدت مشــابه در سال قبل رشــد بیش از 8 درصدی را 
نشــان می دهد.رئیس شورای پایایی و عبور از پیک بار تابستان ۱۴0۱ خوزستان تصریح 
کــرد: وقــوع دماهای ۵0 درجه و بالاتر از آن به همراه رطوبــت هوا و ماندگاری آن از 
شــروع هفته جاری باعث شده که میزان مصرف برق افزایشی باشد و شبکه در شرایط 
پربار قرار بگیرد.دشــت بزرگ با درخواست از مشترکین برای کاهش مصرف برق برای 
حفظ پایداری شبکه برق، بیان کرد: شبکه برق برای چند روز متوالی است که در دمای 
بالای ۵0 درجه در نهایت پرباری بوده که اگر مدیریت و کاهشــی نشود، باعث می شود 
عمر تجهیزات کوتاه و حوادث ناخواســته و خاموشی در شبکه رخ دهد.وی با بیان اینکه 
صنعت برق همه تلاش خود را بکار گرفته تا شــبکه در پایداری کامل باشــد و حوادث 
ناخواسته ناشی از پرباری و گرما در کمترین زمان ممکن برطرف  شوند، گفت: راه حفظ 
پایداری شــبکه برق از مدیریت مصرف می گذرد و مشــترکین با کاهش ۱0 درصدی 

مصرف خود می توانند مانع خاموشی سرمای منزل خود شوند.

شــهردار ارومیه در آیین اختتامیه جشنواره تابستانه چی چست با اشاره به اینکه درسال 
۱۴00 شــهرداری ماهانه ۴۷ میلیارد تومان بدهی داشت افزود:  این مبلغ امسال به 80 

میلیارد تومان افزایش یافته است.
به گزارش امتیاز؛ حسین مهدیزاده از ارائه خدمات شهرداری درآینده نزدیک به مردم 
در بحث املاک قولنامه ای خبر داد و افزود: سامانه ستاد برای ارائه این خدمات راه اندازی 
شده است که در سامانه ستاد تمامی اقدامات شهرداری از جمله مناقصات و مزایدات قابل 
مشــاهده بود و از هرگونه رانت جلوگیری می کند.مهدیزاده با بیان اینکه درآمد شهرداری 
در ۶ ماه اول ســال ۱۴00 نسبت به مدت زمان مشابه به یک پنجم کاهش داشت افزود:  
استفاده از سیستم های مدیریتی نوین ،خرانه داری متمرکز ومدیریت هزینه راه حل برون 
رفت شهرداری ازاین مشکل بود.حسین مهدیزاده تصریح کرد: در ۶ ماهه دوم سال ۱۴00 
شــهرداری حدود ۴2 میلیارد تومان صرفه جویی در هزینه های خود داشــته است.وی با 
اعلام اینکه تاکنون حدود ۱20 هزار کیلومتر از مســاحت شهری ارومیه با وجود بالا بودن 
قیمت قیر آســفالت شده است. افزود: یکی از نیازهای اساسی شهر ارومیه امروزه آسفالت 
بوده وتمام تلاش ما این است حدود ۱ میلیون متر مربع از معابر شهر ارومیه را تا پایان آبان 
ماه ســال جاری آسفالت نماییم.مهدیزاده با اشاره به اینکه برای جلوگیری از ایجاد بحران 
مالی شــهرداری از اجرای پروژه های جدید خــودداری نموده ایم افزود:  عملیات اجرایی 
تمامی پروژه های راکد شــهرارومیه جز یک پروژه کمربندی دوم آغاز شده که این پروژه 

نیز دارای مشکلات حقوقی بوده که از عهده شهرداری خارج است.

 اجرای بالغ بر 50 کیلومتر 
شبکه گاز در گیلان

هر یک از بخش های کشور برای پیشرفت 
و آبادانی ایران اسلامی رسالتی دارند

 اولین نشست هم اندیشی 
شرکت نفت و گاز اروندان برگزارشد

 شبکه برق خوزستان همچنان 
در اوج قله مصرف

 ارائه خدمات درآینده نزدیک 
به مردم در بحث املاک قولنامه ای 

مدیرعامل شرکت گاز استان خبر داد:

با جمعی از تولید کنندگان و سازندگان صنعتی استان خوزستان؛مدیرعامل ذوب آهن اصفهان در نشست مسئولین ذوب آهن اصفهان و مجتمع فولاد مبارکه عنوان کرد:

شهردار ارومیه در آئین اختتامیه جشنواره تابستانه چی چست عنوان کرد:مدیرعامل شرکت برق منطقه ای استان اعلام کرد:


